
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 27. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 279

Når en medicin er i restordre, og Lægemiddelstyrelsen ved, at den kan købes i andet EU-

land, hvad er så grunden til, at det er så svært at få medicinen hjemkøbt?

Hvorfor informerer Lægemiddelstyrelsen ikke om, at man kan søge tilskud til Campral?

Er det normal praksis, at Lægemiddelstyrelsen undlader at informere om, hvor og hvor-

dan man kan få medicin, når den er i restordre, eller er det fordi, at det drejer sig om me-

dicin til misbrugere?

Vil ministeren sikre, at man gør noget ved denne udfordring, indtil man kan købe medici-

nen igen af rette kanaler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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